

Referat styremøte

Dato: 23/02-20 kl. 18.30

Innkalte: Marit Rakvaag, Miriam Brimsø, Tine Øvrebø, Marthe Skårland, Atle Jacobsen, Karin Stangeland, Sanna Standal Sokn, Vilde Assersen og Tiril Byberg.

Til stede: Marit Rakvaag, Tine Øvrebø, Marthe Skårland, Karin Stangeland, Sanna Standal Sokn, Vilde Assersen og Tiril Byberg

Saksliste:

1. Godkjenne referat fra forrige møte.
 - a. Informasjon fra forrige møte til nytt styre.
 - i. Marit fikk ikke dratt på kurs.
 - ii. Rideskoleponniene trenger gjennomridning. Må følges opp. Flere av ponniene trenger salttilpasning. Marit sjekker opp pris og tidspunkt.
 - iii. Inntekter fra kjørestevnet. Karin og Tiril kan sjekke opp inntekter/utgifter.
 - iv. Oppstalling i sommer: Man kan oppstalle hesten gjennom sommeren på Mastra, men det er tiltenkt at stallmester har ferie i juli, og man må da organisere fóringer og inn/ut-slipp selv. Det må også avtales med ansvarlig for innkjøring av høy + kjøring og vanning av bane. Pris for fóring/utslipp trekkes fra stall-leien i perioden.
 - v. Marit har sendt mail til IKS om sponsormidler til hindermateriell sånn at vi kan kjøpe mer utstyr enn det vi fikk inn på spleisen i fjor.
 - b. Taushetsplikt.
 - i. Skjema for taushetsplikt tas med på neste møte og skrives under da.
 - c. Politiattester
 - i. Det ble enighet om å ta bort kravet til politiattester for styret fordi politiet ikke vil skrive ut attester for personer som ikke har direkte med barn å gjøre. Instruktører + stallmester må uansett ha politiattest.
 - ii. Ny politiattestansvarlig: Tiril Byberg
 - iii. Barneidrettsansvarlig: Marit Rakvaag
2. Velkommen og introduksjon av nytt styre.
 - a. Spillemidler til utstyr og tilskudd til politiutgifter.
 - i. Vi har ikke kjøpt inn noe eller hatt politiutgifter.
 - b. Disse oppgavene må idrettslaget gjøre innen 30.april. (Rapportering av medlemsopplysninger)
 - i. Årlig rapportering. Ikke avgjort hvem som skal ta ansvar for rapporteringen i år.
 - c. Inspirasjonskurs for ridelærere 08.-12. juni.
 - i. Det passer ikke for Vilde å delta. Vi sender derfor ingen i år.
 - d. Ridelederkurs 08.-12- juni.
 - i. Det passer ikke for Vilde å delta. Vi sender derfor ingen i år.
3. Brev og meldinger.
 - a. Spillemidler til utstyr og tilskudd til politiutgifter.
 - i. Vi har ikke kjøpt inn noe eller hatt politiutgifter.
 - b. Disse oppgavene må idrettslaget gjøre innen 30.april. (Rapportering av medlemsopplysninger)
 - i. Årlig rapportering. Ikke avgjort hvem som skal ta ansvar for rapporteringen i år.
 - c. Inspirasjonskurs for ridelærere 08.-12. juni.
 - i. Det passer ikke for Vilde å delta. Vi sender derfor ingen i år.
 - d. Ridelederkurs 08.-12- juni.
 - i. Det passer ikke for Vilde å delta. Vi sender derfor ingen i år.
4. Innkomne saker.

- a. Innkjøp av traktordekk.
 - i. Innkjøp av traktordekk ble gjort og er montert på traktor.
 - b. Utdeling av spon.
 - i. Løsninger diskuteres.
 - c. Halvårsplan medlemskvelder.
 - i. Frokost-kurs med Lene Koll har mange påmeldinger allerede.
 - ii. Førstehjelpskurs?
 - iii. Grønt kort kurs?
 - iv. Fast fredag i måneden der det er åpent for alle. Eks Temakvelder, kahoot, film etc. Se gjerne opplegget til Nord-Karmøy.
 - v. Planlegge tur til Lillestrøm (NHF) der klubben drar samlet?
 - d. Hvordan kan vi løfte rideskolen?
 - i. Vi trenger ny rideskoleansvarlig. Foreløpig ansvarlig: Tiril
 - ii. Det er også foreslått om vi kan ha kjøreundervisning som en del av rideskolen som en del av rekrutteringen nå som vi har så mange kjøreekvipasjer.
5. Fordeling av oppgaver og verv.
- a. Mail fra Mariann om rideskolens opplegg.
 - b. Arbeidsgrupper?
 - i. Stall, hall, anlegg, vedlikehold, rideskole. Sportslige arbeidsgrupper; Sprang, dressur, kjøring.
 - ii. Det er ønsket å sette opp arbeidsgrupper som gjør driften av klubben enklere. Det er lettere om en gruppe forteller styret hva gruppen trenger for å drive/utvikle etc sin del av klubben.
 - iii. Oppgavene til gruppene vil være å foreslå forbedringer og komme med forslag til gjennomføring. Gruppen er ansvarlig for arrangementer, treninger, stevner etc. Gruppen må også legge frem budsjett og konkret plan for styret.
 - iv. Det er foreslått følgende grupper og personer per nå til disse gruppene. Disse må selvsagt fylles på og legges til flere personer på.
 - 1. Stall; Linn Eli
 - 2. Anlegg; (Utvikling av anlegg). Det er foreslått Olav Standal som et medlem her. Det er også foreslått å spørre Vilde Assersens morfar.
 - 3. Ridehall/vedlikehold: Kjetil
 - 4. Rideskole: Avventer rideskolemøte.
 - 5. Sprang; Tiril og Sanna.
 - 6. Dressur; Vilde, Marthe
 - 7. Kjøring; Miriam, Tine
6. Eventuelt
- a. Møtereferatene må gjøres offentlig.
 - i. Foreløpig; Google Disk. På sikt vil disse legges på nettsiden.
 - b. Nettside
 - i. Tiril kikker på nettside.
 - c. Sette opp stall-leien?

- i. Nå som Kjetil står for vanning av banen, og vedlikehold av bane som vi betaler for bør det vurderes å sette opp stall-leien for å dekke inn utgiftene til Kjetil. Man betaler litt ekstra fordi man nå slipper å vanne banen er forslaget.
 - ii. Foreløpig ikke fastsatt.
- d. Lys på utebanen.
 - i. Det er ønskelig at denne oppgaven overlates til anleggsgruppen.
- e. Kjørende/ridende i hallen.
 - i. Hvordan kan vi løse det best mulig for flest mulig for de som synes at det er ubehagelig å ri mens andre kjører?
 - 1. Det ble avgjort at kjørende legger ut beskjed i forkant på lik linje med de som vil bruke hindermateriell/kjegler. Det betyr ikke at ridende har førsterett, bare at man gir beskjed sånn at en kan unngå å ri på det tidspunktet om man synes at det er ubehagelig å ri mens noen kjører.
- f. Bruk av hallen.
 - i. Hvor går grensen for om man må være medlem for å ri i hallen?
 - ii. Alle tilreisende må fylle ut egenerklæring. Forslag om å ha skjema liggende i rytterstuen sånn at man enkelt kan skrive seg opp.
 - iii. Forslag om prisforskjell medlem/ikke-medlem. Foreslått pris er 100,- for medlem som i dag, og 150,- for ikke-medlem. Dette settes opp som ny sak til neste møte. Månedsleie, halvårsleie og årsleie må også vurderes.
- g. Sponsorgruppen.
 - i. Marit jobber med å få inn sponsormidler.
- h. Linn Eli presenterer forslag til nytt opplegg for å gjøre fórhest med attraktivt. Sak til neste møte/møte med Linn Eli.
 - i. Forslagene er presentert skriftlig og tas opp til vurdering.
- i. Container til møkk. Tillegges stall-gruppen eller stallmester?
 - i. Sak til neste møte.
- j. Båndtvang-skilt
 - i. Tiril sender bilde til Tine som har lamineringsmaskin.
- k. Satsningsgruppen
 - i. Foreslått en sosial kveld i semesteret for satsningsgruppen.
 - ii. Foreslått å spørre Kine om hun kan ha en kveld med foredrag om hvorfor man trener på den måten en gjør, samt hjelp til å sette opp treningsplan/stevneplan som en del av satsningsgruppen.
- l. Ha oppstallørmøte jevnligere.